
 
 Zápis 

 
ze 6. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 28. 6. 2011 

 
Přítomno dle prezenční listiny:  14 
 
Omluveni: doc. Budka, doc. Cibulka, doc. Dostálek, Ing. Novotná, Ing. Réblová,  
RNDr. Pokorný, doc. Uhrová, Ing. Popela, Ing. Bittner, doc. Slavíček 
Hosté: doc. Bartovský, Ing. Chválná, doc. Koubek, Ing. Starý, doc. Böhm 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
Program:  
1. Návrh na zvýšení kolejného 
2. Čerpání prostředků centrálního fondu 
3. Různé  
    - informace z KR 
 
Ad 1. 
Ing. Starý předložil podklady pro jednání o návrhu na zvýšení kolejného o poplatek za 
připojení k internetu.  Důvodem je především končící životnost aktivních prvků a nutnost 
jejich postupné výměny, což představuje částku zhruba 7 mil. Kč.  Ze strany VC bylo 
konstatováno, že v rozpočtu školy není dostatek prostředků na správu, provoz a nutné 
investice. Na základě výše uvedených skutečností proběhla celá řada vícestranných i 
dvoustranných jednání, a to za účasti zástupců KR, SUZ, VC, SCAS, Kolejní rady, 
potencionálních soukromých providerů a dalších účastníků. Výsledky těchto jednání byly 
projednány na Kolegiu rektora 31. 5. 2011, kde bylo rozhodnuto uvolnit z letošního rozpočtu 
školy částku potřebnou pro nákup dvou aktivních prvků jako zálohu pro případnou havárii. 
V obsáhlé diskusi vyjádřila studentská část AS nesouhlas s navrženým navýšením kolejného.  
Ing. Štursa seznámil senát s podrobným rozborem situace. Mimo jiné upozornil na to, že bude 
od roku 2012 navýšeno kolejné v důsledku změny DPH.  
Rektor Koubek se připojil k názoru studentů a návrh na zvýšení kolejného nepodpořil. 
Závěrem bylo dohodnuto, že studenti zformulují písemně své stanovisko (Příloha 1). 
 
Ad 2. 
Ing. Chválná sdělila, že Centrální fond zahrnuje z 98 % mandatorní výdaje, jako jsou odměny 
za inventury, odměny hospodářům, posudky, jubilea, odměny za výuku v Táboře a 
Velebudicích, příplatky děkanům. Do konce května bylo vyčerpáno 5,2 mil z celkových 16 
mil. Kč.  
 
Ad 3. 

- změna organizačního řádu 
- dlouhodobý záměr, od 2016 strategický materiál školy 

  
 
 
                                           Příští zasedání  září 2011, bude upřesněno 
 
 
 



 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                                  Za správnost: O. 
Valentová 
 
 
Příloha 1 

 
 

Vyjádření studentské části Akademického senátu VŠCHT Praha 
k zasedání AS 28. června 2011 

 
 

Studentská část Akademického senátu nesouhlasí s předloženým návrhem ředitele SÚZ 
Ing. Starého o spoluúčasti studentů ubytovaných na kolejích VŠCHT Praha na financování 
provozu internetové sítě na kolejích. Hlavní důvody tohoto stanoviska jsou následující: 

a) V průběhu roku 2012 bude muset dojít ke zvýšení kolejného z důvodu platnosti novely 
zákona o DPH. 

b) SČAS považuje možnost poměrně levného ubytování na koleji za jednu z posledních 
výhod (ve srovnání s ostatními univerzitami), které může VŠCHT Praha svým 
studentům nabídnout v době charakterizované nízkým zájmem o studium technických 
oborů. 

Dále SČAS vyzývá: 
a) vedení VŠCHT Praha, aby podpořilo studenty ubytované na kolejích tím, že vyčlení 

v rozpočtu na příští rok finanční prostředky potřebné pro plynulý a bezpečný chod sítě 
na kolejích, 

b) vedení SÚZ, aby seznámilo Akademický senát v jeho relativně novém složení 
s metodikou tvorby rozpočtu SÚZ, 

c) vedení Výpočetního centra VŠCHT Praha, aby předložilo podklady ozřejmující 
strukturu finančních nároků na  
(i) jednorázovou obnovu síťových prvků na kolejích VŠCHT Praha a  
(ii) roční provoz sítě a internetového připojení na kolejích.  

 


